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Rada Miejska w Drzewicy 

PROTOKÓŁ  

Z OBRAD V SESJI IX KADENCJI (2024-2029) 

RADY MIEJSKIEJ W DRZEWICY  

z dnia 27 listopada 2024 r. 

 

Obrady rozpoczęto 27 listopada 2024 o godz. 10:05, a zakończono o godz. 13:59 tego samego 

dnia. Obrady odbyły się w Sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Drzewicy. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Bożena Dobosz 

2. Sebastian Gubiec 

3. Krzysztof Jakubczyk 

4. Krzysztof Konewka 

5. Michał Kopczyński 

6. Ireneusz Kowalski 

7. Anna Kumur 

8. Paweł Małek 

9. Bartłomiej Matyja 

10. Karol Podogrocki 

11. Joanna Popis 

12. Anna Rogulska 

13. Krzysztof Walczyk 

14. Dorota Wiktorowicz 

15. Eugeniusz Wrzesień 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącą Rady. 

 

Piątą Sesję Rady Miejskiej w Drzewicy otworzyła i powitała zaproszonych gości Dorota 

Maria Wiktorowicz – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Drzewicy wypowiadając formułę: 

„Otwieram piątą sesję Rady Miejskiej w Drzewicy”. 

 

W/w poinformowała, że obrady Rady Miejskiej w Drzewicy są transmitowane na żywo 

w Internecie i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk oraz obraz. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Drzewica. 

Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zalogowanie się do systemu e-sesja, po czym 

sprawdziła kworum. Stwierdziła, że na stan Rady 15 w sesji uczestniczy 15 radnych, 

w związku z czym sesja jest prawomocna, jak i podejmowane na niej uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dorota Wiktorowicz 
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2. Przedstawienie proponowanego porządku obrad. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad otrzymali wszyscy radni, po czym 

go odczytała i zwróciła się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad? Uwag nie wniesiono.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącą Rady. 

2. Przedstawienie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z 26.09.2024 r. 

4. Informacja Burmistrza z działalności międzysesyjnej (26.09.2024 r. do 27.11.2024 r.). 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Opoczno. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drzewica na lata 2024-2029. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 2024 r.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na rok 2025. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2025 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2025 rok. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w 2025 roku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu opłat korzystania ze świetlic 

wiejskich w gminie Drzewica. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu wynajmu i użytkowania 

pomieszczeń w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Drzewica. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto Tomaszów 

Mazowiecki w roku 2025. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji ws. utworzenia sołectwa Augustów. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na czas 

oznaczony w trybie bezprzetargowym części nieruchomości przy Pl. T. Kościuszki 

stanowiącej własność Gminy Drzewica. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowych na własność Gminy Drzewica. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą 

Poświętne, dotyczącego przekazania zarządzania drogą wewnętrzną nr dz. 94 obręb 

geodezyjny 0006 Idzikowi. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Drzewica 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na 2025 r. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego 

przy drodze powiatowej nr 3109E na terenie Gminy Drzewica. 
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23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Komisji Rewizyjnej 

z przeprowadzonej kontroli w Warsztacie Terapii Zajęciowej w Drzewicy w zakresie 

wykorzystania dotacji za 2023 r. 

24. Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024 – ZEAS. 

25. Sprawozdanie z analizy złożonych oświadczeń majątkowych. 

26. Wolne wnioski, sprawy różne.  

27. Zamknięcie obrad sesji.  

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 26.09.2024 r. 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się z pytaniem, czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 26.09.2024 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Anna Rogulska, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz 

Wrzesień 

 

 

4. Informacja Burmistrza z działalności międzysesyjnej (26.09.2024 r. do 27.11.2024 r.) 

 

W tym punkcie Przewodnicząca Rady oddała głos Burmistrzowi Drzewicy – Januszowi 

Reszelewskiemu.  

Burmistrz Drzewicy przedstawił obszerną informację z działalności międzysesyjnej, obejmującą 

okres od 26 września do 27 listopada 2024 r., które dotyczyło całego spektrum działalności 

gminnego samorządu. 

 

W minionym okresie odbyło się wiele spotkań :  

- Burmistrz Drzewicy spotkał się z pierwszym Wicewojewodą Łódzkim Panem Markiem 

Mazurem. Spotkanie dotyczyło współpracy samorządów. Przypomniał, że mamy też jeden z 

wniosków u Pana Wojewody który dotyczy dofinansowania jednej z dróg w gminie Drzewica. 

- kolejne spotkanie Burmistrz odbył z Panem Marszałkiem Arturem Bagieńskim, członkiem 

zarządu województwa. Pan Marszałek jest odpowiedzialny między innymi za dofinansowania 

w ramach zarządu do budowy dróg dojazdowych do gruntów rolnych i do pól. Burmistrz 

powiedział, że kilka dni temu otrzymaliśmy informację o przyznaniu dodatkowych środków w 

kwocie 54 000 zł na budowę drogi dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości Trzebina. 

Gmina dostała kilka miesięcy temu pierwszą pomoc w ramach tego zadania na kwotę 48 320 

zł, a teraz dostaliśmy jeszcze w drugim rozdaniu dodatkowo 54 000 zł. 

- Spotkanie z panem ministrem infrastruktury Dariuszem Klimczakiem z okazji spotkania z 

racji na 20-lecie firmy Remtrakt. Spotkanie dotyczyło współpracy między gminą Drzewica a 

PKP PLK PKP S.A. czyli skoordynowania działań wynikających z  przebudowywanej drogi 
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dojazdowej do peronów w Drzewicy. Aktualnie już jest oświetlona droga, czego nie było. 

Trwa budowa chodników. Planowane jest położenie nowej nawierzchni, zrobienie miejsc 

parkingowych przy dworcu, jak również monitoring parkingu. 

- spotkanie z Panią Dyrektor Zarządu Działu Nieruchomości PKP S.A., Panią Natalią 

Niewiadomską.  Spotkanie dotyczyło modernizacji działek które należą do PKP PLK, PKP 

S.A. 

- spotkanie w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju Wsi z wiceministrem Stefanem 

Krajewskim. W spotkaniu wzięło udział 50 rolników z naszej gminy, a dotyczyło ono 

informacji na temat wspólnej polityki rolnej. Burmistrz powiedział, że szczególnie żywe 

zainteresowanie rolników wzbudziła informacja dotycząca dopłat bezpośrednich. W 

spotkaniu również uczestniczył Dyrektor Gabinetu Politycznego Pana Ministra Rolnictwa, 

Pan Konrad Gwóźdź. 

- Odbyły się mistrzostwa w speed-ballu. Kapitalne wyniki zanotowali reprezentanci 

Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Drzewicy podczas VI Mistrzostw Polski Seniorów w 

Speed–Ballu (29 września 2024 r., Dobczyce - powiat myślenicki). Seniorzy, startujący pod 

wodzą trener Marii Smolarskiej, wywalczyli 13 medali - 3 złote, 3 srebrne i 7 brązowych. 

Podwójną mistrzynią Polski została Leokadia Kwiecień. Tytuł mistrza kraju wywalczył także 

Stefan Kowal. Medale zdobyli także: prezes UTW Irena Kwiecień,  Zofia Abramczyk, 

Barbara Szczepańska, Jadwiga Pawul, Mieczysław Kwiecień i Jan Babis.  

- 3 października w Regionalnym Centrum Kultury odbył się wernisaż wystawy będącej 

pokłosiem VII Ogólnopolskiego Pleneru Malarskiego „Drzewica w obrazach zaklęta - uroki 

krajobrazu". Ekspozycja zawiera kilkadziesiąt prac na płótnie, przedstawiających piękno 

naszego miasta i okolicy. 

- 12 października w RCK promowano Wojewódzką Kartę Rodzin Wielodzietnych. Inicjatywa 

będąca efektem współpracy Gminy Drzewica z Regionalnym Centrum Polityki Społecznej w 

Łodzi miała charakter informacyjno-artystyczny. Gościem spotkania był Członek Zarządu 

Województwa Łódzkiego Artur Ostrowski. Artystyczną część spotkania stanowiły natomiast 

warsztaty rękodzieła ceramicznego zorganizowane przez Zakład Aktywności Zawodowej 

Stowarzyszenia Integracyjnego "Klub Otwartych Serc" z Wieruszowa.  
- 13 października odbyły się obchody 80. rocznicy pacyfikacji Drzewicy.  Uroczystości 

zorganizowane przez Towarzystwo Przyjaciół Drzewicy stanowiły wyraz pamięci o ofiarach 

oraz  współczucia i solidarności z rodzinami, które tak boleśnie doświadczyła II wojna 

światowa. Obchody rozpoczęły się mszą świętą w kościele pw. św. Łukasza w Drzewicy, gdzie 

została odprawiona msza święta w intencji drzewiczan zamordowanych w okresie okupacji, w 

tym ofiar pacyfikacji. Główne obchody miały miejsce w parku na placu Wolności – przy 

zmodernizowanym Pomniku Pamięci, na którym widnieje odsłonięta 15 lat temu tablica 

poświęcona ofiarom pacyfikacji. 

- Nagrody Burmistrza Drzewicy z okazji Dnia Edukacji Narodowej.  

Uroczystość wręczenia nagród odbyła się 15 października. Nagrody otrzymało piętnaście pań 

– sześć dyrektorek szkół i przedszkola i dziewięć nauczycielek. 
- Spotkanie z emerytowanymi nauczycielami i pracownikami szkół. Spotkanie odbyło się 15 

października w  Szkole Podstawowej im. Polskich Olimpijczyków w Drzewicy (budynku przy 

ul. Staszica). 

- 15 października w Teatrze Wielkim w Łodzi odbyła się uroczysta Gala Silver Rose 2024. W 

wydarzeniu wzięli udział także seniorzy reprezentujący Gminę Drzewica, którym towarzyszył 

Zastępca Burmistrza Drzewicy Dominik Niemirski. 

Podczas gali odbyła się ceremonia wręczenia nagród i wyróżnień II Przeglądu Twórczości 

Artystycznej Seniorów „CO NAM W DUSZY GRA…”.  W  przeglądzie w kategorii tańca 

świetnie zaprezentowały się panie z Koła Gospodyń Miejskich „Drzewiczanki”, które zajęły 

trzecie miejsce. Panie do występu przygotowywały się pod okiem instruktor teatru Marty 
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Szymańskiej z RCK w Drzewicy. Nagrodę odebrała Maria Madej Przewodnicząca KGM 

„Drzewiczanki”. 

- 17 października  odbyło się posiedzenie komisji wspólnej Miejskiej Rady Seniorów w 

Drzewicy. Temat obrad dotyczył antydyskryminacji z zakresu komunikacji społecznej oraz 

praw człowieka. 

- 19 listopada komisja wspólna Seniorów . Główne tematy obrad dotyczyły opieki zdrowotnej 

oraz działań na rzecz wspierania seniorów w Gminie Drzewica. 

- 17 października w sali widowiskowej RCK odbyła się uroczysta inauguracja roku 

akademickiego 2024/2025 Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Drzewicy. W programie znalazły 

się: występy artystyczne, odśpiewanie „Gaudeamus igitur”, wykład inauguracyjny pt. 

„Rocznica Pacyfikacji Drzewicy”, wygłoszony przez dra Macieja Hubkę z Archiwum 

Państwowego w Piotrkowie Trybunalskim, podsumowanie minionego roku akademickiego 

przez Prezes UTW w Drzewicy Irenę Kwiecień oraz uroczyste wręczenie legitymacji 

studenckich nowym studentom 50+, a później wspólna zabawa. 

- 21 października przedstawiciele siedmiu gmin spotkali się w Drzewicy na szkoleniu 

poświęconemu idei Smart Villages. Warsztaty pn. „Innowacje społeczne dla wsi" zostały 

zorganizowane przez Stowarzyszenie Dolina Pilicy z Tomaszowa Mazowieckiego. 

Smart Villages (Inteligentna Wieś) to nowa koncepcja zrównoważonego rozwoju obszarów 

wiejskich Unii Europejskiej. Bazuje na wykorzystaniu nowoczesnych narzędzi i technologii w 

celu poprawy jakości życia i standardów usług publicznych oraz lepszego wykorzystania 

zasobów lokalnych wsi. Warsztaty w Regionalnym Centrum Kultury w Drzewicy miały na celu 

zapoznanie mieszkańców z koncepcją Smart Villages i  procesem wdrażania innowacji 

społecznych oraz wypracowanie prototypu nowatorskiego rozwiązania w odniesieniu do 

zdiagnozowanych problemów. 

- 22 października wraz ze swoimi rodzicami i rodzeństwem odwiedzili Urząd najmłodsi 

mieszkańcy Gminy Drzewica - bobasy urodzone w trzecim kwartale 2024 roku – od 1 lipca do 

30 września. Takich maluchów mamy na terenie Gminy Drzewica 21 – 7 dziewczynek i 14 

chłopców. Podczas uroczystości Burmistrz Drzewicy Janusz Reszelewski w towarzystwie 

Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Drzewicy Marty Woźniak 

wręczył zebranym rodzicom listy gratulacyjne oraz prezenty dla maluchów. 

- odbyły się uroczystości ślubowania uczniów klas pierwszych w szkołach oraz 

przedszkolaków w naszym przedszkolu oraz oddziale przedszkolnym w Brzustowcu. 

- 1 listopada na cmentarzu parafialnym w Drzewicy odbyła się doroczna kwesta na rzecz 

renowacji zabytkowych grobów, płyt nagrobnych i pomników. Została zorganizowana przez 

Towarzystwo Przyjaciół Drzewicy, które od wielu lat opiekuje się miejscowym cmentarzem 

Przyniosła znakomity wynik finansowy. Społecznicy zebrali rekordową kwotę 10.834 zł. W 

porównaniu z poprzednim rekordem (9.070 zł w 2023 roku) to o 1764 zł więcej. 
- 11 listopada odbyły się w Drzewicy obchody Narodowego Święta Niepodległości połączone 

z oficjalnym odsłonięciem przebudowanego Pomnika Pamięci na Placu Wolności. 

Uroczystości zostały uświetnione asystą kompanii honorowej 7. Dywizjonu Lotniczego 25. 

Brygady Kawalerii Powietrznej w Tomaszowie Mazowieckim. Towarzyszyła im niezwykle 

podniosła, patriotyczna atmosfera. 

Po mszy świętej w intencji Ojczyzny wszyscy przeszli  do parku, gdzie oficjalnego odsłonięcia 

Pomnika Pamięci dokonali Wicewojewoda Łódzki Marek Mazur, Członek Zarządu 

Województwa Łódzkiego Artur Bagieński oraz Burmistrz Drzewicy Janusz Reszelewski. 

Obiekt został poświęcony przez ks. proboszcza Adama Płuciennika.  

Szczególnie wzniosły charakter miał Apel Pamięci podkreślony salwami honorowymi 

kompanii honorowej 7. Dywizjonu Lotniczego. Podniosła atmosfera towarzyszyła także 

składaniu wieńców, wiązanek i zniczy przy asyście druhów OSP. Ostatni akord świętowania 
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miał miejsce w Regionalnym Centrum Kultury, gdzie odbył się koncert patriotyczny pod 

hasłem "Wolność kocham i rozumiem"”.  

- 13 listopada w RCK  Zgodnie z tradycją Koło Emerytów i Rencistów w Drzewicy 

zorganizowało obchody Dnia Seniora.  

- 14 listopada Zastępca Burmistrza Drzewicy Dominik Niemirski uczestniczył w gali z okazji 

jubileuszu 10-lecia działalności przewozowej „Łódzkiej Kolei Aglomeracyjnej” Sp. z  o.o. 

Podczas uroczystości w Łodzi przekazał gratulacje oraz życzenia realizacji kolejnych 

ambitnych celów, które ugruntują pozycję Łódzkiej Kolei Aglomeracyjnej jako nowoczesnego 

przewoźnika pasażerskiego. Od grudnia 2020 roku pociągi ŁKA jeżdżą do Drzewicy, dzięki 

czemu nasi mieszkańcy – po wielu latach przerwy – znowu zyskali bezpośrednie połączenie 

kolejowe z Łodzią, chwaląc sobie wysokie standardy podróży.  

- 15 listopada  Burmistrz Drzewicy Janusz Reszelewski wziął udział w uroczystych obchodach 

jubileuszu 25-lecia działalności PKP Intercity Remtrak Sp. z o.o. Przekazał wyrazy uznania i 

gratulacje, dziękując za owocną współpracę.  
- 15 listopada w Szkole Podstawowej im. Polskich Olimpijczyków w Drzewicy odbyły się 

zajęcia w ramach programu edukacyjno-obronnego „Edukacja z wojskiem” realizowanego we 

współdziałaniu Ministerstwa Edukacji Narodowej oraz Ministerstwa Obrony Narodowej.  

Z tej okazji do Drzewicy przyjechała Dyrektor Delegatury Kuratorium Oświaty w Łodzi z 

siedzibą w Piotrkowie Trybunalski Katarzyna Glicner-Woźny. Część szkoleniową poprowadził 

st. kpr. Bartłomiej Wojtaszczyk z 9. Łódzkiej Brygady Obrony Terytorialnej. 

- 15 listopada na Stadionie Miejskim w Drzewicy rozegrano towarzyski mecz piłki nożnej 

pomiędzy drużyną Samorządu Gmina Drzewica a Reprezentacją Prezydentów i Burmistrzów 

Związku Miast Polskich. Spotkanie wpisywało się w obchody 100-lecia klubu sportowego w 

Drzewicy. Wynik 3:1 dla Reprezentacji Polski Prezydentów i Burmistrzów. 

- Ochotnicza Straż Pożarna w Radzicach Dużych otrzymała specjalistyczny sprzęt do 

ratownictwa technicznego. To kolejny krok w kierunku włączenia jednostki do struktur 

Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. Radzicka straż wzbogaciła się o pompę 

hydrauliczną, nożyce, rozpieracz kolumnowy i rozpieracz ramieniowy. Narzędzia firmy 

Holmatro zostały pozyskane przez Gminę Drzewica z Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Rawie Mazowieckiej. Oficjalne przekazanie sprzętu odbyło się 18 listopada 

w siedzibie rawskiej KP PSP. Tego samego dnia sprzęt trafił do strażnicy w Radzicach Dużych. 

- 20 listopada na deskach sali widowiskowej RCK swoje umiejętności wokalne i recytatorskie 

zaprezentowali seniorzy. Wszystko za sprawą Przeglądu Twórczości Patriotycznej "Świadek 

dziejów", który został zorganizowany przez Gminę Drzewica, Dzienny Dom Senior + w 

Drzewicy, Regionalne Centrum Kultury oraz Drzewickie Centrum Wolontariatu "Ofiarna 

dłoń".  

Przegląd polegał na prezentacjach pieśni i utworów poetyckich o tematyce patriotycznej. Na 

zaproszenie organizatorów odpowiedziało osiem podmiotów z powiatu opoczyńskiego 

działających na rzecz osób starszych.  

- 22 listopada w RCK odbyła się gala jubileuszowa z okazji stulecia działalności Miejsko-

Gminnego Klubu Sportowego Drzewica. Uroczystość wieńcząca kilkumiesięczne obchody 

stanowiła wielkie święto całego drzewickiego sportu.  

Była okazją do sportowych wspomnień i wzruszeń oraz uhonorowania zasłużonych 

zawodników, trenerów, działaczy klubowych oraz samorządowców.  Najwyższe odznaczenie - 

„Srebrną Odznakę Honorową Polskiego Związku Piłki Nożnej” otrzymali MGKS Drzewica 

oraz Burmistrz Drzewicy Janusz Reszelewski, natomiast „Brązową Odznakę Honorową 

Polskiego Związku Piłki Nożnej” odebrał trener seniorskiej drużyny MGKS Ryszard 

Pomykała. Po części oficjalnej nastąpiło otwarcie wystawy z okazji 100-lecia klubu.  
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- 23 listopada odbyło się w Radzicach spotkanie podsumowujące kolejną współpracę z Kołami 

Gospodyń Wiejskich gdzie wspólnie podsumowany został kolejny rok aktywnej współpracy 

kół gospodyń z terenu gminy Drzewica. 

- Burmistrz był  uczestnikiem walnego posiedzenia Polskiej Sieci Odnowy i Rozwoju Wsi. 

Było ono okazją do spotkania się między innymi z panem posłem Chmielewskim, obecnie 

parlamentarzystą, członkiem Komisji Samorządu Terytorialnego. Podczas posiedzenia 

walnego plenarnego pan Tomasz Korczak, burmistrz Międzylesia podziękował gminie 

Drzewica za wsparcie finansowe. Międzylesie to gmina, która została mocno dotknięta 

powodzią w Kotlinie Kłodzkiej. Burmistrz przypomniał, że również dary rzeczowe trafiły do 

przedszkola nr 1 w Kłodzku oraz do Głuchołaz.  

Burmistrz powiedział, że  bardzo pozytywnie zaskoczony informacją ponieważ ukazał się 

kolejny jubileuszowy ranking Dziennika Rzeczpospolita i  że w tym rankingu na 913 

samorządów naszej kategorii miejsko-wiejskiej Gmina Drzewica jest na 41. miejscu. 

Podkreślił, że robi to bardzo szanowany dziennik, który poświęca na swoich łamach niemało 

miejsca samorządom.  

- 19 listopada zakończyła się realizacja Zdrowie Łódzkie na Plus. Zadanie obejmowało dwa 

działania. Ruszaj się dla zdrowia, zajęcia dla 50 osób Gminy Drzewica oraz edukacja pierwszej 

pomocy przedmedycznej dla uczniów z naszych szkół. 

- 19 listopada zakończono kolejną edycję profilaktyki nowotworu gruczołkowego u mężczyzn. 

Badaniem objęliśmy 38 panów w przedziale wiekowym 50-59 lat. 

- zakończył się projekt obywatelski Łączy Nas Ruch. Jest to i grant, który wygrał w naszym 

konkursie grantowym. Było to tytuł tego programu zwycięskiego integracyjne spotkania z 

tańcem, zabawą i speedbolem. Był on dedykowany seniorom.  

- punkt konsultacyjno-informacyjny programu Czyste Powietrze przeprowadził 70 konsultacji 

oraz złożono w tym okresie 26 wniosków. 17 o płatność, 9 o dofinansowanie. Zakończył się 

również program Ciepłe Mieszkanie. Były jego dwie edycje łącznie. Dofinansowanie trafiło do 

18 beneficjentów na kwotę 185 010,04 zł. 

- w tym roku również zakończyła się akcja usuwania odpadów azbestowych. W roku bieżącym 

odebrane było od mieszkańców 530 ton tego materiału. Łączna wartość zadania 254 510 

złotych, 80% kosztów. Są to środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska, a 20 są 

to środki Gminy. 

- odbyła się akcja zbiórki makulatury, które mogą być ponownie użyte do recyklingów. 

Wspólnie zebraliśmy prawie 2700 kilogramów. 

- 16 października przeprowadzono przetarg na opracowanie planu ogólnego gminy Drzewica. 

W terminie wyznaczonym nie wpłynęła żadna oferta. W związku z powyższym zostało to 

postępowanie unieważnione 

- 17 października przeprowadzono przetarg na dostawę oleju opałowego lekkiego do 

wskazanych obiektów gminy Drzewica. Wpłynęło 6 ofert. Najniższa oferta, jest to wskaźnik 

cenowy, 0,89, najwyższy wskaźnik był 0,94. Wykonawca Dębski Konrad Dekopal, Rawa 

Mazowiecka. 

- 11 listopada przeprowadzono przetarg na odbieranie i zagospodarowanie odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie gminy Drzewica. Termin 

składania ofert upływa 12 grudnia bieżącego roku. 

- 21 października unieważniony został  przetarg na remont drogi gminnej w Brzustowcu 

ponieważ oferta najtańsza była wyższa niż zabezpieczone środki w budżecie. 

-  4 października przeprowadzono zapytania ofertowe na zakup wyposażenia do świetlicy 

wiejskiej w Jelni w ramach programu Sołectwo na Plus. Wpłynęły 3 oferty, najtańsza 13 284 

zł, najdroższa 19 756,97 zł- wykonawca UNIGASTRO spółka z Wrocławia. 

- 16 października przeprowadzono zapytania ofertowe na zimowe utrzymanie dróg gminnych 

w sezonie 2024-2025. Rejony odśnieżania: Zadanie nr 1 odśnieżanie dróg gminnych w 
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miejscowościach Idzikowice, Brzuza, Giełzów, Radzice Małe, Trzebina, Radzice Duże, 

Werówka i Świerczyna. Wpłynęły dwie oferty. Najtańsza 216 zł za godzinę odśnieżanie przy 

użyciu pługa i koparko-ładowarki. Najdroższa odpowiednio 257 złotych. Wykonawcą oferty 

korzystniejszej jest pan Michał Karkowski, Usługi Rolnicze Werówka. Zadanie numer 2 -

Brzustowiec, Krzczonów, Jelnia, Strzyżów. Wpłynęły dwie oferty. Ofertę najtańszą. Kwoty są 

identyczne, jak zadanie przed momentem przeze mnie przywołanym. W zadaniu nr 1 jest pan 

Michał Karkowski, usługi rolnicze Werówka. Zadanie nr 3, Domaszno, Żartki Zakościele. Są 

to identyczne stawki. Wykonawca ten sam, pan Michał Karkowski z Werówki. I czwórka, 

odśnieżanie Drzewicy miasta oraz Dąbrówki. Mamy tutaj jedną ofertę, najkorzystniejszą złożył 

Pan Bogdan Kaśkiewicz z Mroczkowa-Gościnnego. 

- 17 października zostało przeprowadzone zapytanie ofertowe na wykonanie PFU dla potrzeb 

zadania Opracowanie dokumentacji technicznej w ramach zintegrowanych inwestycji 

terytorialnych ujętych w MOF. Ofert było 7, najtańsza 34 864 zł, najdroższa 100 086 zł. 

Wygrała wykonawca spółka z Warszawy.  

- 23 października przeprowadzono zapytanie ofertowe na budowę miejsca odpoczynku 

rowerzystów. Jedna oferta 149.937 złotych. Firma Mariusza Borończyka z Solca. 

- 30 października przeprowadzono zapytanie ofertowe na utworzenie infrastruktury sportowo-

rekreacyjnej dla Sołectwa Krzczonów - oferta najtańsze 99 999 zł najdroższa 114.205,50 zł.  

Wykonawca Stoll Garden Iwona Pościk z Topolic.  

- 5 listopada przeprowadzono zapytanie ofertowe na doposażenie siłowni w szkole w Drzewicy. 

Dwie oferty wpłynęły. Oferta najdroższa 99 864, najtańsza 95 000. Wykonawca Sempre Meble 

Marek Piotrowski z Łodzi. 

- 20 listopada przeprowadzono zapytanie ofertowe - dotyczyło konserwacji utrzymania w 

sprawności sieci oświetlenia drogowego na terenie gminy Drzewica. Wpłynęły dwie oferty. 

Najtańszą ofertę złożył Zakład Robót Elektrycznych Edward Ziębicki z Brzustowca. 5,10 zł od 

jednego punktu świetlnego, 12,30 od jednego punktu sterowania 

- trwają roboty budowlane związane z budową budynku sportowego w Radzicach, rozbudową 

szkoły w Idzikowicach o salę sportowo-rekreacyjną i wiejską świetlicę oraz budynek świetlicy 

w Świerczynie 

- rozpoczęto procedury odbiorowe przy budynku mieszkalnym, wielorodzinnym, socjalnym na 

Skale w Drzewicy. 

- trwa przebudowa drogi powiatowej ulica Żeromskiego w Drzewicy 

- trwa budowa drogi gminnej dojazdowej do dworca, 

- trwa przebudowa drogi gminnej ulica Słowackiego w Drzewicy 

- trwa budowa i rozbudowa budynku przedszkola samorządowego w ramach zadania Maluch 

Plus. Tworzone jest prawie 40 nowych miejsc opieki dla najmłodszych mieszkańców. 

- trwa modernizacja przepompowni obsługujących sieć kanalizacyjną w Gminie Drzewica. 

Wymieniono 37 szaf sterowniczych z 33 oraz 24 pomp z 34. 

- odebrano remont drogi w Trzebinie, 

- utwardzenie terenu za budynkiem Świetlicy w Dąbrówce,  

- odebrano rozbudowy i budowy zatok parkingowych na osiedlu Bolesława Chrobrego w 

Drzewicy oraz Mieszka I w Drzewicy. 

- zakończono prace związane z budową zjazdów w miejscowości Zakościele. 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Janusz Reszelewski 
- Dorota Wiktorowicz 
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5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Opoczno. 
 
Przewodnicząca rady udzieliła głosu Burmistrzowi. Burmistrz powiedział, że w uchwale tej 

chodzi o Miejski Obszar Funkcjonowania czyli MOF. Powiedział, że do tej pory byliśmy w 

MOF-ie w Tomaszowie Mazowieckim, ale teraz nastąpiła zmiana i liderem jest Opoczno. 

Każdy samorząd który należy do MOF-u jest zobligowany do pokrycia kosztów 

funkcjonowania biura w zależności od przypisanych mu środków.  

Gmina Drzewica udziela Gminie Opoczno pomocy finansowej w formie dotacji celowej w 

kwocie 64 174,76 zł. W tym roku jest to 1380,84 zł. 

  

W dyskusji wzięli udział: 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Joanna Popis 

- Dorota Wiktorowicz 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Opoczno..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Anna Rogulska, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, 

Eugeniusz Wrzesień 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Drzewica na lata 2024-2029. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik – Irenie Jóźwickiej. 

Skarbnik powiedziała, że 20 listopada do Urzędu wpłynęła z Urzędu Wojewódzkiego 

informacja że otrzymujemy środki na asystenta rodziny. Powiedziała, że ponieważ dwie 

komisje już się odbyły i komisje nie posiadały tej informacji z racji tego, że dokument 

wpłynął już po komisjach. Powiedziała, że na komisji rolnictwa poinformowałam komisji 

rolnictwa że będą zmiany, to znaczy, że wprowadzone zmiany do budżetu zostaną omówione 

na sesji. Otrzymana kwota to 21.945,91 zł. Skarbnik powiedziała, że jest to istotne dlatego, że 

te środki muszą być wprowadzone uchwałą rady. Są to środki z funduszu pracy. W związku z 

tym następuje zmiana zarówno po stronie dochodów jak i wydatków czyli dochody 

zwiększają się o tą kwotę 21 945,91 zł. Ta zmiana jest to umowa z Wojewodą Łódzkim 

natomiast środki obejmują realizację zadania od 1 stycznia do końca tego roku 2024 r. 

Skarbnik powiedziała, że omówi łącznie wieloletnią prognozę finansową i zmiany w 

budżecie, ponieważ zmiany w budżecie powodują również zmiany w wieloletniej prognozie 

finansowej. 
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1. Dokonuje się zmian w planie budżetu w tym: 

 

1) Zmniejsza się dochody budżetu o kwotę - 933.802,94 zł  

2) Zmniejsza się wydatki budżetu o kwotę - 4.781.127,84 zł 

 

 2. Budżet po zmianach wynosi: 

1) Dochody budżetu gminy w wysokości - 60.901.675,74 zł w tym: 

a) dochody bieżące - 52.029.905,14 zł 

b) dochody majątkowe – 8.871.770,60 zł 

 

2) Wydatki budżetu gminy w wysokości - 72.275.902,49 zł w tym: 

a) wydatki bieżące - 53.014.307,94 zł 

b) wydatki majątkowe – 19.261.594,55 zł 

 

Ustala się kwotę planowanego deficytu budżetu stanowiącą różnicę między dochodami i 

wydatkami budżetu w wysokości - 11.374.226,75 zł 

 Deficyt o którym mowa w ust.1 zostanie sfinansowany przychodami pochodzącymi: 

1) z nadwyżki z lat ubiegłych - 6.939.072,29 zł 

2) z wolnych środków pieniężnych - 47.364,32 zł 

3) z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu wynikających z 

rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 

zasadami wykonywania budżetu określonych w odrębnych ustawach w kwocie - 4.387.790,14 

zł 

Ustala się łączną kwotę przychodów budżetu w wysokości 11.421.591,07 zł oraz łączną 

kwotę rozchodów budżetu w wysokości 47.364,32 zł 

Skarbnik powiedziała, że w tym momencie deficyt pokrywamy ze środków w których 

jesteśmy posiadaniu i stąd na koniec roku 2024 nie pobieramy żadnego kredytu bankowego i 

na koniec roku 2024 nie będziemy posiadać żadnego zadłużenia.  

 

Skarbnik następnie omówiła zmniejszenia i zwiększenia w budżecie.  

Do budżetu wprowadzona jest kwota 99 400 zł. Są to środki z przeznaczeniem na nowe 

zadanie, które realizowane jest ze środków Unii Europejskiej-  cyberbezpieczny samorząd. 

Wartość zadania to 813 230 zł, przy czym udział naszych środków wynosi zero. Zadanie 

rozpoczęte w tym roku z realizacją w roku 2025 i 2026. Wspomniała, że otrzymaliśmy środki 

zarówno po stronie zwiększeń jak i zmniejszeń dotacji  ponieważ jest to końcówka roku i tu 

gdzie Urząd Wojewódzki zmniejszył nam środki między innymi środki na dotacje  (Zdrowe 

Łódzkie). Po rozliczeniu zadania  środki zostały zmniejszone o wysokość 7.750 zł. 

Zmniejszamy również środki na zadania inwestycyjne i wynosi 933. 802 zł. Skarbnik 

powiedziała, że niektóre zadania z zakresu Polskiego Ładu z zabytków będą realizowane w 

roku  przyszłym i są to drzwi w kościele, mur cmentarny i  zamek w Drzewicy. Jeżeli chodzi 

o zmianę w wydatkach na ten moment, wydatki bieżące zostały dostosowane do takiej 

możliwości, gdzie mamy jeszcze możliwość zapłaty za poszczególne faktury. Również 

zostały uzupełnione braki, jeżeli chodzi o oświatę w wysokości około 180 tysięcy złotych.  

Do dochodów wprowadzone zostały również środki, które wynikają z otrzymanych środków 

na dzieci z Ukrainy, środków na podręczniki oraz inne wpływy, które pokazały się w tym 

ostatnim okresie. Skarbnik powiedziała, że te wydatki i  dochody, które są w tym momencie 

zaplanowane powinny zagwarantować realizację tych wszystkich zadań, które są 

zaplanowane na rok 2025. 
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Te wszystkie zmiany zawarte są również w wieloletniej prognozie finansowej. Wieloletnia 

prognoza finansowa obejmuje okres od ostatniej sesji do momentu, tej uchwały.  

 

Następnie głos zabrał Burmistrz, który omówił załącznik nr 6 do Uchwały, który dotyczy 

zmian inwestycyjnych.  

- dokładamy 20.000 zł do modernizacji przepompowni obsługujących sieć kanalizacyjną. 

Burmistrz powiedział, że jest to jednocześnie zwiększenie środków dla firmy, która wygra 

przetarg, ale są to środki dla inspektora nadzoru oraz tablice informacyjne, które wymaga od 

nas dawca pieniędzy. 

- zmniejszamy o 2 457 000 zł inwestycje w finansowanie dróg - droga na ul. Słowackiego i 

ulica do dworca. 

- 105.000 zł - zmniejszenie z drogi w Brzustowcu. Dołożone zostało do Zakościela. To 

zadanie jest rozstrzygnięte 

- 15 000 zmniejszenie z drogi w Trzebinie. 

- 17 000 zł zmniejszenie - budowa parkingu na osiedlu Chrobrego 

- 11 000 zł zmniejszenie - rozbudowa parkingu na Mieszka I 

- 400 000 zmniejszenie - budynek socjalny 

- 40 000 zmniejszenie - opracowanie planu ogólnego. 

- 600 000  Świetlica Wiejska w Radzicach Małych oraz Brzuzie. 

- 8.450 zł - zmniejszenie – dotacja dla RCK na zakup serwera 

- 30.000 zł – zmniejszenie – budowa obiektów sportowych przy Orliku  

- 50 000  zmniejszenie -  z budynków Idzikowice, Świerczyna, Radzice Duże 

 

Przewodnicząca Rady spytała, czy są jakieś uwagi jeśli chodzi o wieloletnią prognozę 

finansową?  

 

Radny Krzysztof Jakubczyk – Powiedział, że nie zna projektu budżetu na 2025 rok i spytał, 

czy te dwie pozycje świetlic zostaną ujęte w 2025 r.  

 

Burmistrz- powiedział, że zgodnie z terminami ustawowymi 15 listopada projekt budżetu 

został przedłożony Regionalnej Izbie Obrachunkowej Łodzi oraz złożony w Biurze Rady i 

projekt jest dostępny dla radnych. Powiedział, że jeżeli chodzi o kwestie tych zadań, to te dwa 

zadania w projekcie budżetu nie są ujęte. 

 

Radny Michał Kopczyński -  zapytał, czy dobrze zrozumiał, że 15 listopada radni zostali  

zapoznani z budżetem? 

 

Burmistrz – ponownie odpowiedział, że projekt budżetu został przedłożony Izbie 

Obrachunkowej oraz złożony w Biurze Rady.  

 

Radny Krzysztof Jakubczyk- spytał, dlaczego radni nie zostali poinformowani, że taki 

projekt został już skonstruowany i jest dostępny w Biurze Rady? 

 

Burmistrz - odpowiedział, że termin ustawy został zachowany, i dodał, że jeżeli jest taka 

potrzeba, to projekt zostanie przesłany radnym na tablety. 

 

Radny Krzysztof Jakubczyk – powiedział, że razem z radnym Michałem Kopczyńskim są w 

komisji budżetowej, więc wypadałoby powiedzieć, że już taki projekt budżetu został 

zaprojektowany i że jeśli mają czas i chęci jest dostępny w burze rady do zapoznania. 
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Powiedział również, że chciałby przypomnieć, że to wszyscy radni głosują za udzieleniem 

tego projektu budżetu.  

 

Burmistrz – odpowiedział, że na najbliższych komisjach na ten temat radni będą rozmawiali 

i jeszcze w bieżącym roku będzie uchwalony przez Radę budżet. Powiedział, że nikt nie 

został pominięty. Dodał również, że nikt go nie ma na tabletach. Powtórzył, że jest dostępny 

w Biurze Rady. Wspomniał o tym na komisjach, że został już przedłożony. Przekazał, że jest 

to projekt, który będzie podlegał dyskusji i opiniowaniu na komisjach oraz na sesji w 

miesiącu grudniu. 

 

Radny Michał Kopczyński – zapytał, jaki jest sens rozmawiać o budżecie, skoro nie znają 

zarysu budżetu? 

 

Burmistrz – odpowiedział, że jeżeli była wiadomość że do 15 listopada projekt budżetu jest 

przedkładany Izbie Obrachunkowej i Biurze Rady, to należało się po prostu tym 

zainteresować. 

 

Radna Anna Kumur – powiedziała, że może Biuro Rady źle funkcjonuje, skoro radni nie 

zostali poinformowani, że od 15 listopada jest dostępny projekt budżetu, dodała, że radni 

powinni być z nim zapoznani żeby mogli na obecnej sesji na ten temat dyskutować. 

 

Burmistrz - odpowiedział, że projekt budżetu przedmiotem dyskusji na komisjach i na sesji 

w miesiącu grudniu. Dodał, że dzisiaj bez względu na to, o czym teraz rozmawiają, projekt 

budżetu radnym nie zostanie przedłożony. 

 

Radny Krzysztof Jakubczyk – powiedział, że nie zgadza się ze słowami pana burmistrza 

ponieważ te zmiany które właśnie teraz będą głosować mają też konsekwencje na przyszły 

rok. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Irena Jóźwicka 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Krzysztof Jakubczyk 

- Dorota Wiktorowicz 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Michał Kopczyński 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Krzysztof Jakubczyk 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Michał Kopczyński 

- Dorota Wiktorowicz 

- Krzysztof Jakubczyk 

- Dorota Wiktorowicz 

- Janusz Reszelewski 

- Michał Kopczyński 
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- Janusz Reszelewski 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Anna Kumur 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Krzysztof Jakubczyk 

- Dorota Wiktorowicz 

- Paweł Małek 

- Dorota Wiktorowicz 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Drzewica 

na lata 2024-2029..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Bożena Dobosz, Krzysztof Konewka, Michał Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Paweł Małek, 

Karol Podogrocki, Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz 

Wrzesień 

PRZECIW (4) 

Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Anna Kumur, Bartłomiej Matyja 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Rogulska 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 2024 r. 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że ta uchwała została omówiona przy poprzednim 

punkcie jak również też została omówiona na komisjach rady. 

Przewodnicząca spytała, czy są jakieś jeszcze pytania jeśli chodzi o projekt uchwały zmiany 

w budżecie 

 Pytań nie zgłaszano.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Drzewica na rok 2024 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bożena Dobosz, Krzysztof Konewka, Ireneusz Kowalski, Paweł Małek, Karol Podogrocki, 

Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

PRZECIW (5) 
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Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Michał Kopczyński, Anna Kumur, Bartłomiej 

Matyja 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Rogulska 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku 

rolnego na rok 2025. 

 

Przewodnicząca udzieliła głosu Pani Skarbnik. Skarbnik powiedziała, ze listopad jest 

miesiącem, gdzie jesteśmy zobowiązani jako Rada uchwalić stawki podatków na rok 2025. W 

zależności od tego, jaki jest to rodzaj podatku, uzależniony jest on od stawek GUS-owskich 

lub od wysokości stawek ministerialnych. Rada Gminy może podjąć uchwałę uchwalającą 

stawki maksymalne, może stawki podatku obniżyć i ewentualnie może wprowadzić również 

ulgi podatkowe. Przekazała, że stawkę podatku rolnego uchwalamy na podstawie ceny żyta 

ogłoszonej przez GUS. Komunikat Głównego Urzędu Statystycznego który ukazał się 18 

października określił cenę żyta w wysokości 86,34 zł. i poinformowała, że Urząd proponuje 

obniżenie ceny żyta do wysokości 67 zł i 60 gr. W związku z czym podatek rolny dla jednego 

hektara przeliczeniowego wyniósłby 169 zł, dla podatku rolnego, dla jednego hektara 

fizycznego, czyli poniżej jednego hektara, jest to 5 kwintali, czyli 338 zł. 

 

Radny Krzysztof Jakubczyk – powiedział, że na komisjach klub radnych wnioskował o 

tabelę porównawczą podatków w sąsiednich gminach. Dodał że tabela wpłynęła. Powiedział, 

że wszyscy widzą, jak wyglądamy na tle innych gmin. Stwierdził, że  mamy najwyższe 

podatki i ciągle je podwyższamy, więc zaapelował żeby zostawić podatki chociażby na tym 

poziomie jak jest obecnie.  

Burmistrz – odpowiedział, że jego propozycja jest taka, by podnieść podatki o około 4%. 

Powiedział też że Ministerstwo Finansów w tym roku zaproponowało podwyżkę stawek 

minimalnych w okolicach prawie 4%, czyli my tylko podążamy za tą podwyżką stawek 

maksymalnych, które Ministerstwo Finansów zaproponowało. Dodał, że Gminie Drzewica 

jest daleko do stawek maksymalnych. Odnośnie tabelki powiedział, że w niektórych 

pozycjach mamy wyższe, w niektórych niższe podatki. Dodał, że gmina Drzewica proponuje 

podniesienie podatków o około 4%, a jak to będzie wyglądało w większości samorządów za 

miesiąc czasu, to dopiero się okaże ponieważ dzisiaj mają radni przed sobą tabelę za rok 

bieżący. Burmistrz poinformował, że jest po rozmowach z wieloma samorządowcami i 

szykuje się podwyżka 10-15%. Dodał również, że trzeba pamiętać o tym, że podatek rolny nie 

dotknie ta podwyżka rolników, którzy gospodarzą na prawie 60% naszych gruntów, ponieważ 

podatek od ziemi klasy piątej i szóstej jest nienaliczany. Ustawodawca zwolnił z podatku. 

Powiedział, że  porównywanie samorządów w ogóle jest trudną i delikatną materią, i że 

gdybyśmy mieli ten teren szóstej, piątej klasy w klasie pierwszej i drugiej , mielibyśmy 

podatku pewnie więcej i wtedy gmina mogłaby się zastanawiać czy go nie obniżyć. Burmistrz 

powiedział, że jeżeli ma podanie od rolników, przedsiębiorców czy mieszkańców którzy mają 

problem z opłacaniem podatku, to taki podatek albo umarza, albo rozkłada na raty, albo 

przesuwa termin płatności. Tylko żeby mógł to zrobić, musi mieć możliwość finansową. 

Radny Michał Kopczyński – powiedział, że prosił na komisji żeby podatki zostawić tak jak 

w tym roku.  I podał przykład że czasem zdarza się tak jak w 2023 r. z pewną firmą na 

Gerlachu, gdzie zostało umorzone dwieście dziewięćdziesiąt tysięcy podatku. Dodał, że firma 

w zasadzie nie działała tutaj tylko sprzedała później halę i powiedział, że w tym przypadku 
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nie było sensu tego umarzać, a jednak podatek był umorzony, a naszym rolnikom trzeba 

podatek podnosić.  

Radny Krzysztof Jakubczyk – nawiązując do tematu powiedział, że te podatki dotykają 

naszych mieszkańców czyli wyborców i to zwykli ludzie po prostu my jako samorząd też nie 

możemy opierać się wyłącznie na podatkach naszych mieszkańców. Powiedział, że są inne   

sposoby na pozyskiwanie środków do budżetu gminy. Spytał jeszcze jakie działania   

podejmuje samorząd gminny żeby zatrzymać młodych ludzi, bo obecnie podnoszone są 

podatki, a brak jest nowych miejsc pracy. Dodał, że to nie zachęca ludzi do osiedlania się w 

naszej gminie. 

Burmistrz – odpowiedział, że odnośnie umorzenia podatku, przedsiębiorca, który chciał 

kupić firmę, która generowała setki tysięcy zaległości podatkowych, warunkował to tym, że 

kupi przedsiębiorstwo jeśli Gmina umorzy odsetki od zaległości. Czyli należność główna w 

wielkości kilkuset tysięcy trafiła do Gminy. Powiedział, że firma ma nowego właściciela, 

który dzisiaj produkuje, zatrudnia kilkudziesięciu pracowników. Odnośnie bezrobocia 

powiedział, że najlepszym wykładnikiem bezrobocia  u nas to są czwartki. Burmistrz 

powiedział że w czwartki od kilkunastu miesięcy przyjmuje od dwóch do ośmiu osób, w tym 

prawie żadnego mężczyzny. Dodał, że dzisiaj bezrobocia prawie nie ma i że ma świadomość, 

że mieszkańcy dojeżdżają do pracy. Powiedział, że firma Remtak, przyjmuje dużo ludzi od 

nas jak również i firmy z terenów pogerlachowskich. Powtórzył , że podatki 

czteroprocentowe to wzrost poniżej inflacji, które dają szansę na to, żebyśmy mieli te parę 

procent własnych dochodów, dają szansę na wkład własny do budowy żłobka, dopłata do 

podopiecznych DPS-u i że to jest pomoc rodzinom pracującym. Burmistrz powiedział, że 

dbałość o dochody własne jest niezbędna i ma nadzieje, że większość z radnych, którzy mają 

oczekiwania również w kontekście roku 2025 i kolejnych, weźmie to pod uwagę, głosując za 

tymi stawkami minimalnego wzrostu.  Powiedział również, że zapozna radnych ze stawkami 

podatkowymi i wzrostem w samorządach bliższych i dalszych, kiedy wszystkie samorządy 

podniosą podejmą uchwały dotyczące stawek na rok 2025. 

Radny Krzysztof Jakubczyk – podsumowując wypowiedz powiedział, że niech mieszkańcy 

ocenią gdzie są nowe miejsca pracy, gdzie są nowe tereny pozyskane pod inwestycje jak 

wygląda rozwój gminy właśnie w tym kierunku. Wspomniał, że od 12 lat dwie miejscowości 

Dąbrówka i Radzice nie mogą się doczekać wyremontowania drogi. Powiedział, że droga na 

ulicy Żeromskiego jest drogą powiatową a jest remontowana.  

Radna Anna Kumur - Spytała w jaki sposób jest szanowany przedsiębiorca? Radna 

powiedziała, że chce płacić podatki jednak jest blokowana od 3 lat, dlatego nie daje jej to 

możliwości rozwoju. Powiedziała również, że nie może uzyskać warunków zabudowy na 

terenie normalnej ulicy, gdzie odbywa się normalny ruch. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Irena Jóźwicka 

- Dorota Wiktorowicz 

- Krzysztof Jakubczyk 

- Dorota Wiktorowicz 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Michał Kopczyński 

- Dorota Wiktorowicz 
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- Krzysztof Jakubczyk 

- Dorota Wiktorowicz 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Krzysztof Jakubczyk (Ad Vocem) 

- Dorota Wiktorowicz 

- Anna Kumur 

- Dorota Wiktorowicz 

- Joanna Popis 

- Dorota Wiktorowicz 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

na rok 2025..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bożena Dobosz, Krzysztof Konewka, Ireneusz Kowalski, Paweł Małek, Karol Podogrocki, 

Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

PRZECIW (5) 

Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Michał Kopczyński, Anna Kumur, Bartłomiej 

Matyja 

NIEOBECNI (1) 

Anna Rogulska 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2025 r. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik. Skarbnik powiedziała, że uchwała Rady 

była omawiana na poszczególnych komisjach. Przypomniała, że wzrost stawek tak jak 

wcześniej już było mówione jest w granicach do 4%. Powiedziała, że w tych pozycjach, w 

których u nas nie występuje podatek, to ten podatek ma stawkę maksymalną, czyli stawkę 

taką, jaką określiło Ministerstwo Finansów. Dodała, że Ministerstwo Finansów podaje stawki 

maksymalne a Rada może przyjąć stawkę ministerialną - czyli maksymalną, ewentualnie 

może obniżyć stawkę podatku od nieruchomości. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Irena Jóźwicka 

- Dorota Wiktorowicz 

- Paweł Małek 

- Dorota Wiktorowicz 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 

2025r..  
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bożena Dobosz, Krzysztof Konewka, Ireneusz Kowalski, Paweł Małek, Karol Podogrocki, 

Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

PRZECIW (5) 

Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Michał Kopczyński, Anna Kumur, Bartłomiej 

Matyja 

NIEOBECNI (1) 

Anna Rogulska 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2025 rok. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik. Skarbnik przedstawiła poszczególne 

pozycjei powiedziała, że powyżej 3,5 tony i poniżej 12 ton - mamy takie samochody powyżej 

5,5 tony do 9 ton włącznie i mamy 8 sztuk takich pojazdów. Do tej pory stawka była 1347 zł. 

Stawka zaproponowana to1387 złotych. Od 9 ton i poniżej 12 ton stawkę do tej pory 

mieliśmy 1650 złotych, proponujemy 1700 złotych i takich pojazdów mamy 8 sztuk. Stawki 

podatków, liczba osi i dopuszczalna masa całkowita od 12 do 13 ton mieliśmy stawkę 1650 zł 

i proponujemy stawkę 1700 zł. Skarbnik przypomniała, że stawki w stosunku do roku 

obecnego wzrastają o 3%. Dodała również, że nie będzie analizowała i czytała tych tabelek, 

ponieważ na komisjach rady były przedstawione wzrosty w poszczególnych pozycjach, jak 

również podana ilość pojazdów w poszczególnych tych kategoriach. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Irena Jóźwicka 

- Dorota Wiktorowicz 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2025 rok..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Bożena Dobosz, Krzysztof Konewka, Ireneusz Kowalski, Paweł Małek, Karol Podogrocki, 

Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

PRZECIW (5) 

Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Michał Kopczyński, Anna Kumur, Bartłomiej 

Matyja 

NIEOBECNI (1) 

Anna Rogulska 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej. 

W punkcie tym Przewodnicząca Rady ponownie udzieliła głosu Pani Skarbnik. Skarbnik 

powiedziała, że uchwała w sprawie opłaty targowej była podjęta ostatnio w 2015 roku. W 

związku z tym proponowana jest zmiana stawek z tytułu opłaty targowej. Powiedziała, że na 

komisjach rady przedstawione zostały stawki, które obowiązują w tej chwili i jakie stawki 

proponujemy do uchwalenia. Powiedziała, że niektóre pozycje zawarte w tej uchwale może 

nie występują tak jak w przypadku sprzedaży koni czy krów, ale ustalamy taką stawkę. 

Skarbnik porównała niektóre stawki: 

- za zajęcie jednego metra bieżącego powierzchni placu mieliśmy stawkę do tej pory 5 

złotych, proponujemy 10. 

- z koszyczka, z tej sprzedaży koszyczkowej stawka była 3 złote, proponujemy 5. 

- z wozu konnego lub przyczepy ciągnika rolniczego stawkę mieliśmy 7 złotych, 

proponujemy 12. 

- z samochodu o ładowności do 1,5 tony 12 złotych było, proponujemy 20.  

- powyżej 1,5 tony - 17 złotych było, proponujemy 25 zł 

-  powyżej półtorej tony z przyczepą było 22 zł, proponujemy złotych 30.  

Skarbnik powiedziała, że jeżeli chodzi o kwoty zbierane z opłaty targowej to skala 

uzyskanych dochodów za trzy kwartały tego roku to jest to wysokość około 30 tysięcy 

złotych. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Irena Jóźwicka 

- Dorota Wiktorowicz 

- Paweł Małek 

- Dorota Wiktorowicz 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Anna Rogulska 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w 2025 roku. 

 

W punkcie tym Przewodnicząca Rady ponownie udzieliła głosu Pani Skarbnik. Skarbnik 

powiedziała, że podatki Rada może uchwalić w wysokości maksymalnej, może obniżyć 
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podatki i może również zwolnić z podatku. W uchwale tej zwalniamy z podatku od 

nieruchomości:  

- budynki i grunty zajęte na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie kultury, 

pomocy społecznej, sportu, ochrony przeciwpożarowej pod jednym warunkiem, że 

wyłączamy tą powierzchnię, która jest związana z prowadzeniem działalności gospodarczej.  

- zwalniamy również budowle, które są związane ze zbiorowym odprowadzaniem i 

oczyszczaniem ścieków. 

 

Burmistrz – powiedział, że w tych nieruchomościach, które zwalniamy jest firma 

komunalna, jeżeli chodzi o podatek związany z odprowadzaniem ścieków. Powiedział, że w 

tym przypadku jest to największy uszczerbek w budżecie i że jest to poziom około 700 

tysięcy złotych. Powiedział, że Gmina może nie zastosować tego zwolnienia i wtedy firma 

musi zapłacić podatek 700 tysięcy większy,  tylko wtedy żeby firma sobie zrekompensowała 

ten podatek musiałby nastąpić wzrost odpłatności za ścieki proporcjonalny do tej kwoty która 

pojawiłaby się w kosztach firmy komunalnej.  Dlatego też jest propozycja uniknięcia tej 

podwyżki dla mieszkańców a jednocześnie uszczuplenia na mocy tej uchwały dochodów 

własnych gminy Drzewice. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Irena Jóźwicka 

- Dorota Wiktorowicz 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości w 2025 roku..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Anna Rogulska 

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

W punkcie tym Przewodnicząca Rady również udzieliła głosu Pani Skarbnik. Skarbnik 

powiedziała, że taka uchwała obowiązuje również w roku 2024 . Powiedziała, że śmieci 

powinny nam się bilansować czyli dochody powinny nam pokryć kwotę wydatków. W 

przypadku gdyby koszty były wyższe niż zebrane dochody ta uchwała daje możliwość 

zapłacenia faktur na podstawie dochodów, które zostaną przesunięte na finansowanie 

gospodarki odpadami.  
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Burmistrz – powiedział, że jeżeli dochody byłyby niższe niż zebrane środki trzeba by było 

podnieść opłatę dla mieszkańców za śmieci. Ta uchwała pozwala - pod warunkiem, że są 

środki w budżecie, nie zwiększać opłaty za odpady komunalne, a tę lukę wypełnić dochodami 

własnymi. Burmistrz dodał, że podjęcie tej uchwały pozwoli zapobiec podwyżce za opłaty 

komunalne w roku przyszłym. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Irena Jóźwicka 

- Dorota Wiktorowicz 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Anna Rogulska 

 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu opłat korzystania ze świetlic 

wiejskich w gminie Drzewica. 

 

Przewodnicząca Rady również udzieliła głosu Pani Skarbnik. Skarbnik powiedziała, że 

podwyższamy stawki za wynajęcie świetlic. Do tej pory mieliśmy za imprezy, przyjęcia 

okolicznościowe stawkę 200 zł. za spotkania związane z pochówkiem stawkę 150 zł i stawkę 

godzinową za spotkania, szkolenia 100 zł. Skarbnik powiedziała, że propozycja jest aby te 

stawki wzrosły : za imprezy 300 zł, za pochówek 200 zł i stawka godzinowa za spotkania, 

szkolenia, prezentacje 200 zł. powiedziała, że doszła świetlica w Brzustowcu. Dziękuję.  

 

Burmistrz – powiedział że jest to próba zmniejszenia deficytu, który mamy. Koszty 

utrzymania świetlic rosną: pensja minimalna i związane z nie wynagrodzenie pań, które się 

opiekują świetlicami, energia elektryczna, remonty, modernizacje. Powiedział, że po tych 

kilku latach, starych stawek, proponujemy zwiększenie nowych stawek, żeby ten deficyt był 

mniejszy. Dodał również, że Gmina na tym nie zarabia, nie zarabiała i zarabiać nie będzie. 

Koszty utrzymania są znacznie wyższe, Gmina chce te stawki urealnić, biorąc pod uwagę 

sytuację związaną z inflacją, kosztami pracy i innych czynników, które składają się na wzrost 

kosztów utrzymania wiejskiej świetlicy. 
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W dyskusji wzięli udział: 

- Irena Jóźwicka 

- Dorota Wiktorowicz 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu opłat korzystania ze świetlic wiejskich w 

gminie Drzewica..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Anna Rogulska 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu wynajmu i użytkowania 

pomieszczeń w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Drzewica. 

 

W tym punkcie Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Agnieszce Kopytowskiej, która 

powiedziała, że poprzednia uchwała została podjęta w sprawie przyjęcia regulaminu wymiany 

i użytkowania pomieszczeń w 2017 roku. Do regulaminu do tej pory nie wpływały żadne 

uwagi ani zastrzeżenia w związku z tym regulamin pozostawiony bez zmian natomiast 

proponujemy zmianę stawek opłat za wynajem poszczególnych pomieszczeń. Przedstawiła 

propozycje:  

- za halę sportową w Szkole Podstawowej w Drzewicy było 40 zł, proponujemy 70 zł za dużą, 

50 zł za małą.  

- w Szkole Podstawowej w Radzicach Dużych było 30 zł, to samo było w Szkole 

Podstawowej w Brzustowcu, proponujemy 55 zł.  

- siłownia w Szkole Podstawowej Polskich Olimpijczyków w Drzewicy było 7 złotych, 

proponujemy 20 złotych, przy czym tu można kupić abonament w cenie 120 złotych 

miesięcznie. 

 - sale dydaktyczne w Szkole Podstawowej w Drzewicy i w Radzicach było 20 złotych, 

proponujemy 35, natomiast w pozostałych placówkach było 15 złotych, proponujemy 30.  

- sale komputerowe, we wszystkich placówkach było 25 złotych, tu chodzi łącznie z 

przedszkolem, proponujemy 40 złotych. 

- Świetlica była wszędzie 40 złotych, proponujemy 50 złotych.  

- inne pomieszczenia było 15 złotych proponujemy 30 złotych  

- stołówka i kuchnia w poszczególnych placówkach - obowiązuje stawka dzienna w szkole 

podstawowej w Drzewicy było 400 złotych proponujemy 600 złotych, w szkole podstawowej 

w Radzicach było 350 złotych to samo było w Brzustowcu - proponujemy 500 zł  
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- stołówka i kuchnia w Szkole Podstawowej w Domasznie było 350 zł proponujemy 600 zł 

Agnieszka Kopytowska powiedziała, że ponieważ mamy zupełnie nowoczesną kuchnię w 

Domasznie proponowana jest kwota 600 zł.  

- przedszkole samorządowe w Drzewicy było 400 zł i proponujemy 500 zł  

- nocleg grup zorganizowanych od osoby stawka była 10 zł w każdej placówce obecnie 

proponujemy 25 zł od osoby. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Agnieszka Kopytowska 

- Dorota Wiktorowicz 

- Joanna Popis 

- Dorota Wiktorowicz 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu wynajmu i użytkowania pomieszczeń w 

placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Drzewica..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Ireneusz 

Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol Podogrocki, Joanna Popis, 

Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

PRZECIW (1) 

Michał Kopczyński 

NIEOBECNI (1) 

Anna Rogulska 

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto 

Tomaszów Mazowiecki w roku 2025. 

 

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi. Burmistrz powiedział, że jest to 

kolejna uchwała która reguluje nasze zobowiązania jak i wszystkich innych samorządów 

wynikające z obecności w miejskim obszarze funkcjonalnym. Przypomniał, że na poprzedniej 

sesji nastąpiła zmiana lidera. Dzisiaj liderem MOF-u jest Opoczno, ale w uchwale jest pomoc 

dla gminy Tomaszów Mazowieckich, ponieważ kiedy była podpisywane opracowanie 

strategii MOF-u wówczas liderem był Tomaszów i solidarnie wszystkie samorządy muszą tę 

strategię finansować. W przypadku Gminy Drzewica  jest to  2460 zł. Koszt ten będziemy 

ponosili w roku przyszłym ale jeszcze będzie to pomoc dla Tomasza, bo to Tomaszów 

podpisał umowę na strategię MOF-u.  

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasto Tomaszów 

Mazowiecki w roku 2025..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Anna Rogulska 

 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji ws. utworzenia sołectwa Augustów. 

 

W punkcie tym Przewodnicząca udzieliła głosu panu Andrzejowi Krzyżanowskiemu -  

Sekretarzowi. Sekretarz powiedział, że 22 października mieszkańcy wsi Augustów złożyli 

petycję na ręce pani przewodniczącej w sprawie utworzenia sołectwa Augustów. 24 

października, odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, podczas którego 

dyskutowano na temat tego wniosku i stwierdzono, że ta petycja zasługuje na uwzględnienie. 

Uchwała jest po to żeby rozpocząć dalsze procedury związane z utworzeniem Sołectwa 

Augustów. Powiedział,  że jeśli uchwała zostanie podjęta, rozpoczną się konsultacje 

społeczne w sprawie Statutu Sołectwa Augustów jak również zmian w statucie sołectwa 

Jelnia, ponieważ w skład sołectwa Jelnia wchodzą dwie miejscowości Augustów i Jelnia, 

dlatego będzie trzeba zwrócić się z konsultacjami do mieszkańców tych dwóch miejscowości. 

 

  

W dyskusji wzięli udział: 

- Andrzej Krzyżanowski 

- Dorota Wiktorowicz 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji ws. utworzenia sołectwa Augustów..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

 

NIEOBECNI (1) 

Anna Rogulska 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na czas 

oznaczony w trybie bezprzetargowym części nieruchomości przy Pl. T. Kościuszki 

stanowiącej własność Gminy Drzewica. 

 

W punkcie tym Przewodnicząca Rady udzieliła głosu kierownik Monice Podogrockiej, która 

powiedziała,  że dzierżawa dotyczy tylko powierzchni gruntu. Ta powierzchna to 22 m2 

znajdującej się pod kioskiem, który jest położony przy placu ulicy Kościuszki. Dzierżawca 

złożył odpowiedni wniosek z prośbą o przedłużenie umowy dzierżawy na okres 2 lat.Dodała, 

że  jego dotychczasowa umowa obejmowała okres 3 lat i zgodnie z przepisami po umowie 

zawartej na taki okres czasu dla tego samego dzierżawcy na czas oznaczony lub nieoznaczony 

wymagana jest zgoda rady.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Monika Podogrocka 

- Dorota Wiktorowicz 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na czas 

oznaczony w trybie bezprzetargowym części nieruchomości przy Pl. T. Kościuszki 

stanowiącej własność Gminy Drzewica..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Anna Rogulska 

 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowych na własność Gminy Drzewica. 

 

W punkcie tym Przewodnicząca Rady ponownie udzieliła głosu Monice Podogrockiej. 

Powiedziała ona, że uchwała dotyczy budynku OSP w Domasznie i że jedna z działek jest 

częściowo zabudowana budynkiem OSP. Powiedziała że sytuacja przedstawiona jest na 

załączniku graficznym do uchwały. Zakup będzie obejmował dwie działki o łącznej 

powierzchni 800 metrów kwadratowych. Właściciel obecnie nie korzysta z dalszej części 

działki. W związku z powyższym jest zasadne podjęcie tej uchwały i nabycie na rzecz Gminy 

Drzewica za zgodą właściciela tejże nieruchomości. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Monika Podogrocka 

- Dorota Wiktorowicz 

- Paweł Małek 

- Dorota Wiktorowicz 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie nieruchomości 

gruntowych na własność Gminy Drzewica..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Anna Rogulska 

 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą 

Poświętne, dotyczącego przekazania zarządzania drogą wewnętrzną nr dz. 94 obręb 

geodezyjny 0006 Idzikowice. 

 

W punkcie tym Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi. Burmistrz 

powiedział, że oficjalne pismo w sprawie zawarcia takiego porozumienia wpłynęło 12 marca 

bieżącego roku, po czym zacytował kilka zdań : „Zwracam się z prośbą o przekazanie w 

zarządzanie bądź użyczenie około 170 metrów odcinka drogi zlokalizowanej w obrębie 

Idzikowice działka 94 stanowiącej przedłużenie drogi gminnej, w miejscowości Buczek. 

Przedmiotowy odcinek drogi stanowi bezpośrednie połączenie do głównej drogi w 

Idzikowicach, którą mieszkańcy Buczku przemieszczają się do miejsca pracy w jednej z 

największych w regionie firmy Remtrak Intercity. Z racji na braku utwardzenia wyżej 

wymienionego odcinka drogi, poruszanie się po drodze zarówno pieszych, rowerzystów, jak i 

pojazdów silnikowych stanowi utrudnienie, głównie podczas niekorzystnych warunków 

atmosferycznych. Biorąc pod uwagę fakt, że wyżej wymienionego odcinka korzystają 

głównie mieszkańcy Gminy Poświętne, zwracam się z prośbą o możliwość użyczenia tego 

fragmentu drogi na czas niezbędny do prowadzenia prac modernizacyjnych.”  Powiedział, że 

w związku z tą prośbą  Pana Wójta Michała Franasa przedłożony zostaje projekt uchwały w 

sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Poświętne. Z punktu widzenia 

naszych mieszkańców jest on nieistotny, a z punktu widzenia Gminy Poświętne tak.  

Burmistrz dodał, że z propozycją przekazania drogi w celu przeprowadzenia prac 

modernizacyjnych zgadza się również obecny Wójt Gminy Poświętne – Łukasz Glimasiński.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Poświętne, 

dotyczącego przekazania zarządzania drogą wewnętrzną nr dz. 94 obręb geodezyjny 0006 

Idzikowice..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Anna Rogulska 

 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Drzewica z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025r. 

 

W punkcie tym Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Natalii Biedrowskiej. Natalia 

Biedrowska powiedziała, że corocznie przez Radę Miejską podejmowany jest roczny 

program współpracy Gminy Drzewica z organizacjami pozarządowymi. Celem programu jest 

zaangażowanie mieszkańców w ich realizację głównie przeciwdziałanie zjawisku 

wykluczenia społecznego na terenie gminy Drzewica. Projekt został poddany konsultacjom 

społecznym z organizacjami pozarządowymi. W terminie wyznaczonym nie wpłynęły żadne 

uwagi propozycje zmian. Planuje się realizację zadań w zakresie ochrony i promocji zdrowia 

opieki społecznej kultury sportu. Środki przeznaczone na realizację tych zadań pełnią się 

około 114 000 zł. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Natalia Biedrowska 

- Dorota Wiktorowicz 

- Joanna Popis 

- Dorota Wiktorowicz 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy Drzewica z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Anna Rogulska 
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22. Podjęcie uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego przy drodze powiatowej nr 3109E na terenie Gminy Drzewica. 

 

W punkcie tym Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Jarosławowi Bombie, który 

powiedział, że tą uchwałą rozpoczyna się procedurę mającą doprowadzić do budowy 

przystanków na drodze powiatowej w miejscowości Radzice Małe. Powiedział, że żeby tak 

się stało zarządca drogi, czyli Zarząd Dróg Powiatowych musi otrzymać od Gminy uchwałę, 

która wstępnie lokalizuje te przystanki. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jarosław Bomba 

- Dorota Wiktorowicz 

- Paweł Małek 

- Dorota Wiktorowicz 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego przy 

drodze powiatowej nr 3109E na terenie Gminy Drzewica..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Anna Rogulska 

 

 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Komisji Rewizyjnej z 

przeprowadzonej kontroli w Warsztacie Terapii Zajęciowej w Drzewicy w zakresie 

wykorzystania dotacji za 2023 r. 

 

W punkcie tym Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej 

Panu Eugeniuszowi Wrześniowi. Przewodniczący Komisji powiedział, że w dniu 30 sierpnia 

2024 roku została przeprowadzona kontrola działalności warsztatów terapii zajęciowej w 

Drzewicy.  Powiedział, że wyjaśnień udzieliły kierownik pani Sylwia Gąsiorowska oraz 

główny księgowy, Beata Woźniak. Poinformował, że na podstawie przedłożonych 

dokumentów Warsztaty Terapii Zajęciowej Drzewicy w roku 2023 otrzymały dotacją z gminy 

w wysokości 106 300 zł oraz 20 gr. Zespół kontrolny stwierdził, że poszczególne rodzaje 

wydatków zostały udokumentowane, a faktury zostały odpowiednio opisane. Powiedział, że 

na podstawie przedłożonych dokumentów stwierdzono, że dotacje zostały wydatkowane 

prawidłowo, zostały opłacone terminowo i zgodnie ich z wartościami. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Eugeniusz Wrzesień 

- Dorota Wiktorowicz 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej 

kontroli w Warsztacie Terapii Zajęciowej w Drzewicy w zakresie wykorzystania dotacji za 

2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Bożena Dobosz, Sebastian Gubiec, Krzysztof Jakubczyk, Krzysztof Konewka, Michał 

Kopczyński, Ireneusz Kowalski, Anna Kumur, Paweł Małek, Bartłomiej Matyja, Karol 

Podogrocki, Joanna Popis, Krzysztof Walczyk, Dorota Wiktorowicz, Eugeniusz Wrzesień 

NIEOBECNI (1) 

Anna Rogulska 

 

 

24. Informacja o realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024 – ZEAS. 

 

W punkcie tym Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Agnieszce Kopytowskiej. Agnieszka 

Kopytowska powiedziała, że  przedstawi informację o stanie realizacji zadań oświatowych 

gminy Drzewica w roku 2023-2024 w formie prezentacji, po czym zaprosiła do obejrzenia 

owej prezentacji . 

Prezentacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Burmistrz- powiedział, ze były takie komentarze, które się pojawiają przy ocenach z 

wyników egzaminu ośmioklasistów. Powiedział, że jeżeli trafi się w grupie kilkuosobowej 

kilku uczniów z orzeczeniami to bez względu na jakość pracy nauczycieli ten wynik jest 

niski. Dodał, że w prezentacji brakuje informacji między innymi o stypendystach. Przekazał, 

że co roku Burmistrz Drzewicy finansuje stypendia dla uczniów, którzy mają wysoką średnią, 

dobre zachowanie i osiągnięcie na poziomie wojewódzkim z konkursów przedmiotowych czy 

olimpiad i zaznaczył że takie informacje są przekazywane na sesjach, zawsze są publikowane, 

również opisywane w mediach społecznościowych.  

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Agnieszka Kopytowska 

- Dorota Wiktorowicz 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

 

 

25. Sprawozdanie z analizy złożonych oświadczeń majątkowych. 

 

W punkcie tym głos zabrała Przewodnicząca Rady Dorota Wiktorowicz, która przekazała 

informacje na temat złożonych oświadczeń.  

 

Informacja z Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi oraz Urzędów Skarbowych w Opocznie i w 

Przysusze dotycząca analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych.  

 



Strona 29 z 31 

 

Urząd Wojewódzki w Łodzi oraz Urzędy Skarbowe w Opocznie i w Przysusze dokonały 

analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych Burmistrza, Zastępcy Burmistrza, 

Przewodniczącej Rady Miejskiej, Radnych Gminy, Sekretarza Miasta, Skarbnika Gminy i 

pracowników wydających decyzje administracyjne w imieniu burmistrza oraz kierowników 

jednostek zobowiązanych ustawą do złożenia oświadczeń majątkowych.  

W wyniku przeprowadzonej analizy przedmiotowych oświadczeń z uwzględnieniem 

złożonych sprostowań i uzupełnień w formie odrębnych dokumentów nieprawidłowości nie 

stwierdzono.  

Oświadczenia zostały złożone w terminie. 

 

26. Wolne wnioski, sprawy różne. 

 

Radny Michał Kopczyński  

-  Powiedział, że jeżeli Gmina dużo pieniędzy dokłada na DPS-y, to z tego, co mu wiadomo, 

jeżeli ludzie odejdą  - umierają, to można pieniądze odzyskać jako zachowek i spytał czy 

gmina poczyniła takie kroki, żeby te pieniądze odzyskiwać? 

 

Radna Anna Kumur  

-  zgłosiła naprawę, modernizacje placu zabaw przy przedszkolu. Powiedziała, że wie że jest 

tam teren budowy, ale przedszkole funkcjonuje i przedszkolakom plac zabaw się należy. 

Odniosła się do słów Pana Burmistrz który powiedział na komisji, że jest nowy plac zabaw na 

osiedlu Chrobrego i przedszkolaki mogą z niego korzystać. Powiedziała, że tak mogą 

korzystać, ale rozmawiała z ludźmi mieszkającymi na osiedlu i nie bardzo sobie tego życzą, 

ponieważ przedszkolaki hałasują.  

- modernizacja łazienek w szkole podstawowej na ulicy Staszica. 

- spytała w jakim celu gmina zakupiła działkę przy ulicy Zdrojowej znajdującą się między 

domami jednorodzinnymi? Dodała, że może te pieniądze można było wydatkować na coś 

lepszego np. na potrzeby szkolne. 

Radna powiedziała, że jeżeli będzie to możliwe, to żeby też uwzględnić wnioski w budżecie 

na 2025 rok. 

 

Radny Paweł Małek – powiedział, że jeśli chodzi o plac zabaw na osiedlu Bolesława 

Chrobrego, to ten plac zabaw został zbudowany z funduszu budżetu obywatelskiego a 

głosowali za tym nie tylko mieszkańcy osiedla Bolesława Chrobrego, ale mieszkańcy całej 

gminy Drzewica. 

 

Odnośnie pytania o odzyskiwanie środków po odejściu podopiecznych Burmistrz poprosił 

Panią Dyrektor MOPS-u Martę Woźniak o informację, w jakim przypadku Gmina Drzewica 

jest zobowiązana pokrywać koszty pobytu naszych mieszkańców w placówce, a w którym 

przypadku tego robić nie powinniśmy. 

 

Marta Woźniak – powiedziała, że jeżeli chodzi o odpłatność za dom pomocy społecznej to w 

pierwszej kolejności zobowiązana jest rodzina, czyli dzieci, wnuki i prawnuki. W następnej 

kolejności dopiero gmina. Jeżeli osoba nie ma rodziny bliskiej, to rzeczywiście gmina jest 

zobowiązana do ponoszenia tejże odpłatności. 

  

Burmistrz – powiedział, że czasem bywa tak, że jest dalsza rodzina, która nie jest 

zobowiązana do pokrycia kosztów, wtedy Gmina koszty pokrywamy, ale w przypadku zgonu 

takiej osoby rodzina dziedziczy majątek. W przypadku, jeżeli jest sytuacja że nie ma 

spadkobierców, no to może się zdarzyć tak, że Gmina wtedy odziedziczy spadek. Burmistrz 
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dodał, że Gmina miała taki przypadek w roku bieżącym, gdzie stała się właścicielem 

mieszkania w Warszawie. Był to mieszkaniec Warszawy gdzie ostatnim miejscem jego 

zameldowania był DPS w Drzewicy i dlatego też Gmina Drzewica stała się właścicielem 

mieszkania w Warszawie. Poinformował, że Gmina przygotowuje się do przetargu, do zbycia 

tej nieruchomości. 

Odnośnie remontu placu zabaw powiedział, że aktualnie trwa budowa żłobka. W ramach tego 

będzie również zmodernizowana elewacja przedszkola oraz drogi dojścia wokół przedszkola. 

To jest koszt ponad 7 milionów złotych. Burmistrz powiedział, że w tym momencie nie może 

zadeklarować, że będzie można równocześnie wykonać nowy plac zabaw przy żłobku. 

Powiedział, że jeśli chodzi o argument, że dzieci hałasują na placu zabaw na osiedlu, to jest to 

argument niepoważny. Dodał, że przedszkole pracuje w godzinach do południowych a plac 

zabaw nie jest bezpośrednio pod oknami. Burmistrz Powiedział, że nie wyobraża sobie, żeby 

zabronić przedszkolakom korzystania z placu zabaw na osiedlu z tej racji, że jest wtedy zbyt 

głośno. 

Odnośnie remontu łazienek w szkole podstawowej powiedział, że przy projektach budżetu do 

Gminy wpływają pisma od szkół. Dyrektorzy wskazują tam jakie mają pierwsze potrzeby, 

jakie według nich są ważniejsze. Gmina później to ocenia. Dodał że, zobaczymy jaka będzie 

kolej rzeczy jeśli chodzi o remont łazienek na ulicy Staszica. 

Jeśli chodzi o działkę przy ulicy Zdrojowej Burmistrz powiedział, że zgodnie z przepisami w 

przypadku nieruchomości w których Gmina ma prawo pierwokupu to jest tak, że jeżeli 

mieszkaniec który chce zbyć nieruchomość, u notariusza sporządza akt notarialny tzw. 

warunkowy akt notarialny, który wpływa do gminy i gmina ma czas żeby się wypowiedzieć 

czy korzysta z prawa pierwokupu czy nie. W przypadku działki nad Zalewem Rada Miejska 

podjęła decyzję o skorzystaniu z pierwokupu a Burmistrz jest wykonawcą uchwały, która   

zobowiązuje do zakupu tej nieruchomości. 

 

Radny Michał Kopczyński – spytał za jaką cenę będzie wykupiona działka w Domasznie 

odnośnie OSP?  

 

Monika Podogrocka – odpowiedziała, że operat szacunkowy jest w trakcie wykonywania i 

nie ma jeszcze konkretnej kwoty. Powiedziała, że ma wstępnie podaną kwotę za metr 

kwadratowy i jest to kwota 15 zł.  

  

Radna Anna Kumur -  ponownie zadała pytanie w jakim celu była zakupiona działka przy 

ul. Zdrojowej? Powiedziała również, że o tą działkę starał się przedsiębiorca i chciał ją kupić, 

natomiast działkę zakupiła Gmina.  

 

Burmistrz - powiedział, że jeżeli mamy prawo pierwokupu działki, a w ostatnich dekadach 

nikt jeszcze na ziemi nie stracił, i uważa, że było zasadne, żeby tę działkę kupić. Powiedział, 

że można ją zbyć w drodze przetargu nieograniczonego, jak samorząd zbywa nieruchomości, 

lub wykorzystać przy rozwoju zbiornika. Dodał, że działka jest wąska i że mogą być różne 

propozycje wykorzystania przez samorząd takiej nieruchomości tuż przy zbiorniku wodnym. 

Burmistrz dodał jeszcze, że jeżeli taki akt notarialny się w Gminie pojawia, to  wówczas 

Gmina kupuje nieruchomość za cenę, która jest w akcie notarialnym. Czyli nie ma takiego 

ryzyka, że osoba sprzedająca będzie pokrzywdzona, z uwagi na to że Gmina korzysta z prawa 

pierwokupu. Kupujemy za taką kwotę, która się pojawiła w akcie notarialnym.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Michał Kopczyński 

- Dorota Wiktorowicz 
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- Eugeniusz Wrzesień 

- Dorota Wiktorowicz 

- Anna Kumur 

- Dorota Wiktorowicz 

- Paweł Małek 

- Dorota Wiktorowicz 

- Roman Mastalerek 

- Dorota Wiktorowicz 

- Janusz Reszelewski 

- Marta Woźniak 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

- Michał Kopczyński 

- Monika Podogrocka 

- Dorota Wiktorowicz 

- Anna Kumur 

- Janusz Reszelewski 

- Dorota Wiktorowicz 

 

 

27. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Drzewicy – Dorota Maria Wiktorowicz podziękowała 

obecnym za udział w posiedzeniu i zamknęła obrady V Sesji Rady Miejskiej w Drzewicy IX 

kadencji.  

 Uchwały podjęte na sesji stanowią załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Drzewicy 

         Dorota Maria Wiktorowicz  

 

Przygotował(a): Anna Nojek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


